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Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Voldemārs Čačs, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris 

Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, 

deputāte Līga Jankova, deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Solveiga Lineja, deputāts 

Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Laine Baha, 

deputāts Rihards Melgailis, deputāts Mārtiņš Cimermanis 

 

Sēdē nepiedalās:  

deputāte Inita Nagņibeda – ikgadējā atvaļinājumā 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, izpilddirektora vietnieks Jānis Kalinka, Bauskas 

novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta 

Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, datorsistēmu un datortīklu 

administratore Krista Sondore, datorsistēmu un datortīklu galvenais administrators Ingemārs 

Avotiņš, Juridiskā un iepirkumu departamenta Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, 

Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, 

Sporta un veselības nodaļas projektu vadītāja Ilze Puķāne, Uzņēmējdarbības un mārketinga 

departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciālistes Diāna Goldmane un 

Andra Matuļenko, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas vadītājs Dainis Rijkuris, 

Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija 

Matuzone, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, vecākā projektu vadītāja Ineta 

Bramane, Attīstības un būvniecības departamenta Būvniecības nodaļas vadītājs Ralfs 

Simanovičs, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, Nekustamo īpašumu 

nodaļas vadītāja Gunita Vīgupa, nekustamo īpašumu speciāliste Dace Stubure, Vecākā 

dzīvokļu lietu speciāliste Sandra Kazāka, Rundāles apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu 

speciāliste Dace Neiberte, Vecumnieku apvienības pārvaldes pārvaldes vadītāja Dace Šileika, 

nekustamo īpašumu nodaļas speciāliste Ligita Vasermane, Bauskas novada pašvaldības 

kapitālsabiedrības SIA “Bauskas siltums” vadītājs Ilmārs Rūsis, Bauskas novada pašvaldības 

kapitālsabiedrības SIA “Bauskas ūdens” valdes loceklis Dzintars Cāzers, Bauskas novada 

pašvaldības vadītājs  SIA “VIDES SERVISS” vadītājs Uģis Saukums, Bauskas novada sociālā 

dienesta vadītāja Dina Romanovska, iestādes “Uzvaras pamatskola” sākumskolas skolotāja 

Iveta Neidere, laikraksta “Bauskas Dzīve” fotožurnālists Ivars Bogdanovs 
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Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA 

“Bauskas siltums” darbību 2022.gadā. 

3. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA 

“Bauskas ūdens” darbību 2022.gadā. 

4. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Vides 

serviss” darbību 2022.gadā. 

5. Par pašvaldības līdzdalības izbeigšanu kapitālsabiedrībā SIA “Piebalgas”. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras “Valles pašvaldības aģentūra” 

reorganizāciju. 

7. Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar Bauskas novada pašvaldības 

izpilddirektoru. 

8. Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar Bauskas novada pašvaldības 

izpilddirektora vietnieku. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Uzvaras pamatskola” direktora iecelšanu 

amatā. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” direktores Gitas Eriņas 

atbrīvošanu no amata. 

11. Par Bauskas novada pašvaldības darba reglamenta apstiprināšanu. 

12. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības 

nolikums” apstiprināšanu. 

13. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par dzīvokļu izīrēšanas kārtību 

zemas īres dzīvojamās mājās Bauskas novadā” apstiprināšanu. 

14. Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Bauskas novada 

pašvaldības līdzfinansējuma apmēru un tā piešķiršanas kārtību daudzdzīvokļu 

dzīvojamo māju energoefektivitātes pasākumu veikšanai un māju atjaunošanai” 

apstiprināšanu. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības 2022.gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 

16. Par Bauskas novada pašvaldības nolikuma “Par Alfreda Amtmaņa-Briedīša prēmijas 

piešķiršanu” apstiprināšanu. 

17. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Kultūras centrs” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

18. Par siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Mežotnes pagasta Garozā. 

19. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 25. augusta lēmumā “Par 

siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Codes pagastā”. 

20. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Sporta lietu komisijas nolikumā. 

21. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 “Par 

sporta pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales 

kārtību Bauskas novadā”. 

22. Par grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90 starp Bauskas 

novada pašvaldību un biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”. 

23. Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par 



3 

 

nedzīvojamo telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu”. 

24. Par grozījumiem Bērnu tiesību aizsardzības grupas sastāvā. 

25. Par grozījumiem nedzīvojamo ēku Rudzu ielā 14A, Bauskā nomas līgumā. 

26. Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu stipendiātam. 

27. Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Kalna ielā 1A jumta un fasādes 

restaurācijai. 

28. Par finanšu un ekonomisko aprēķinu veikšanu kultūras infrastruktūras attīstībai 

Bauskas vecpilsētā. 

29. Par projekta “Kultūrvēstures mantojums: iespēja tūrisma pakalpojumu attīstībai” (ZE 

RUNRARO), Nr.LVIII-057 īstenošanu. 

30. Par projekta “Zemgales uzņēmējdarbības vides attīstība un uzņēmēju konkurētspējas 

veicināšana” (SMEPRO 2) īstenošanu. 

31. Par investīciju projekta “Autoceļa A18 “Plūdoņi- Bērziņi” pārbūves 2. kārta” 

iesniegšanu un aizņēmumu projekta īstenošanai. 

32. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam 

Investīciju plānā. 

33. Par finansējumu papildu būvdarbu veikšanai projektā “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā”. 

34. Par papildu finansējumu projektā “Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas pārbūve”. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozoliņi 1” daļas, 

Brunavas pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

36. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 24 k-1-1, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas ielā 25-1A, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Pagasta garāža”, Dāviņi, 

Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Atvari”-5, Ozolaine, Vecsaules 

pagasts, domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Zāģētava”, Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 24 k-2-11, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2, 

dzīvojamajā mājā “Līvi”, Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

43. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, 

dzīvojamajā mājā “Kurši”, Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

44. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.7, 

dzīvojamajā mājā “Saulaine 9”, Saulaine, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

45. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6 

“Lieltenteni 2”, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

46. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.19 Liepu ielā 13, 

Vallē, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

47. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3 “Vijas”, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

48. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 Lazdu 
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iela 15, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

49. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.17 Kalna iela 18, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

50. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 

“Misas kūdra 10”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

51. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 

“Silmači”, Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

52. Par dzīvojamās telpas “Zemitāni” - 2, Bārbeles pagastā, Bauskas novadā sadarbības 

līguma noslēgšanu. 

53. Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu “Plūdiņi”, Stelpes 

pagastā. 

54. Par valstij piederošā nekustamā īpašuma Rīgas iela 18A, Iecavā pārņemšanu Bauskas 

novada pašvaldības īpašumā. 

55. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 27, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

56. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Rožkalni 2”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

57. Kolektīvā iesnieguma “Par Bauskas novada domes 2023. gada 23. februāra lēmuma 

Nr. 53 “Par SIA “Bauskas ūdens”, SIA “Bauskas siltums”, SIA “Vides serviss”, 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Dzīvokļu komunālā saimniecība”, sabiedrības ar 

ierobežotu atbildību “Iecavas siltums”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Mūsu 

saimnieks” un sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Kūdrinieks” reorganizācijas 

procesa uzsākšanu” atcelšanu” izvērtēšanas komisijas ziņojums. 

58. Par papildatvaļinājuma, ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma un atvaļinājuma pabalsta 

piešķiršanu domes priekšsēdētājam Aivaram Okmanim. 

 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija 

(I.Romānovs) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Atlīdzības darba grupa un visas iesaistītās iestādes pabeigušas darba procesu pie 

individuālās mēnešalgas sistēmas ieviešanas; sagatavoti rīkojumi, finanšu nodaļa veic 

aprēķinus. Saņemti atsevišķu darbinieku iesniegumi par novērtēšanas rezultātu, noteiktās 

mēnešalgas apmēru, sadarbībā ar konkrēto iestāžu vadītājiem tiek rasti risinājumi, tā ir 

iestāžu vadītāju atbildība izskaidrot saviem darbiniekiem novērtēšanas rezultātus.  

 Ir vairākas darba grupu sēdes par iedzīvotāju padomju darbības regulējumu izstrādi – 

sagatavots saistošo noteikumu projekts, kuru jūlija mēnesī izskatīs.  

 Turpinās darbs pie darba organizācijas Bauskas Bāriņtiesā un Bauskas novada 

Sociālajā dienestā – notiek komunikācija ar iestāžu vadītājiem par labākajiem darba 

organizācijas modeļiem, t.sk., pēc veiktā audita Bāriņtiesā, tiek meklēta optimālāka funkciju 

izpilde, vērtējot katra locekļa ieguldījumu un noslodzi. Līdzīgi ir arī ar Sociālo dienestu, 

šajā procesā ir vairāk darba pie koncepta sagatavošanas iestādes vadītājai.  

 Darba grupa strādā pie skolēnu pārvadājumu organizēšanas kārtības izstrādes. 

Izglītības iestāžu un apvienību pārvalžu vadītājiem jāaktualizē skolēnu pārvadājumu 

maršruti, norādot izglītojamo skaitu katrā maršrutā.  

 Izglītības iestāžu vadītāju darbības izvērtēšanas procesā notika tikšanās ar iestāžu 

vadītājiem, process ir gandrīz noslēdzies.  
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 Turpinās darbs pie kapitālsabiedrību reorganizācijas procesa. Finanšu komitejā tika 

ziņots par komunālo pakalpojumu nodrošināšanu un pārņemšanu no pašvaldības 

kapitālsabiedrības pusē, kā arī tiks ziņots par Valles aģentūras sniegto pakalpojumu 

pārņemšanu, ar šo procesu saistītā kolektīvā iesnieguma izskatīšana arī ir šīs dienas darba 

kārtībā. Notiek darbs pie visu kapitālsabiedrību reglamentu izstrādes, kā arī pie 

jaunizveidojamās kapitālsabiedrības komunālservisa reglamenta izstrādes.  

 Darba grupa strādā arī pie teritorijas un ceļu uzturēšanas un apsekošanas aktualizācijas, 

kuru organizē izpilddirektora vietnieks J.Kalinka. 

 Pašvaldības vadība maijā uzsākusi pārrunas ar departamentu darbiniekiem, uzklausot 

viņu redzējumus un problēmjautājumus nolūkā efektivizēt darba izpildi un panākt 

savstarpēju sadarbību starp iestādēm, kur tā ir nepietiekama.  

 Saistībā ar deputātes L.Bahas 28.06.2023. iesniegtajiem priekšlikumiem, citē:  

 

1) “Lūdzu izpilddirektora ziņojumā iekļaut izvērstu informāciju par kapitālsabiedrību 

reorganizācijas procesa gaitu, komunikāciju ar novada iedzīvotājiem šī jautājuma 

virzībā, kā arī ar kolektīvā iesnieguma pārstāvjiem.”  

 

un informē, ka daļa no uzdotā jautājuma ietveramās informācijas tiks ziņota darba 

kārtības jautājumā par Kolektīvā iesnieguma izvērtēšanas komisijas ziņojumu, daļa 

fragmentāri pieejama pieejamajos materiālos pie Valles aģentūras jautājuma. Par  

rezultātu varētu ziņot jūlija vai augusta mēnesī. Turpinās darbs arī pie Bauskas un 

Rundāles apvienību pārvalžu sniegto pakalpojumu nodrošināšanas modeļu izstrādes 

kapitālsabiedrības pusē, iespējams tiks izskatīts jūlija sēdēs. 

 

Citē: 

 

2) “Lūdzu sniegt informāciju par darbu apvienību pārvaldēs pirmajā pusgadā, 2023.g.: 

būtiskākais ar ko lepoties (paveiktais), izaicinājumi un problēmas.” 

 

un informē, ka uz šo jautājumu atbildi sagatavos izpilddirektora vietnieks J.Kalinka, 

kurš ir atbildīgs par apvienības pārvalžu darbu. Ziņojums tiks iekļauts nākamajā domes 

sēdē. 

 

 L.Baha par otro jautājumu izsakās, ka būtu loģiski, ja vismaz reizi pusgadā pārrunātu 

šos jautājumus par apvienību pārvalžu darbu; turpina par reorganizāciju, iesaka uz nākamo 

domes sēdi aktualizēt kalendāro grafiku par reorganizācijas procesu. I.Romānovs pieņem 

ieteikumu izpildei pārskata ziņojuma formā. 

 Informāciju pieņem zināšanai.  

 

2.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Bauskas 

siltums” darbību 2022. gadā. 

 

(A.Okmanis, D.Rijkuris, V.Čačs, I.Rūsis) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Rijkuris. 

 A.Okmanis informē, ka detalizēts ziņojums izskatīts Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, lūdz D.Rijkuri ziņot secinājumu sadaļu. 

 D.Rijkuris informē, ka ziņojumā iekļauti aktuālie dati par uzņēmumu. Var secināt, ka 

2022.gadā kopumā strādājis stabili, finanšu mērķu izpilde vērtējama kā “labi”, jāturpina realizēt 

projekti, kas dažādo siltuma ražošanai izmantoto kurināmo, kā arī jāpievērš pastiprināta 

uzmanība darbam ar debitoriem. 
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 V.Čačs jautā par Salātu ielas, Bauskā projektu – cik tālu ir tā process. I.Rūsis atbild, ka 

viss ir atjaunots. 

 Jautājumu nav, informāciju pieņem zināšanai. 

  

 

3.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Bauskas 

ūdens” darbību 2022. gadā. 
 

(D.Rijkuris) 

 

Ziņo: D.Rijkuris. 

 D.Rijkuris informē, ka 2022.gadā kopumā uzņēmuma darbība vērtējama kā stabila, jāvērš 

uzmanība darbam ar debitoriem, lai nepieļautu turpmāko debitoru saistību apjomu pieaugumu. 

Notikušas izmaiņas uzņēmuma valdē. Uzņēmums ir pelnošs, kapitālsabiedrība spēj segt savas 

īstermiņa saistības.  

 Jautājumu nav, informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

4.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Vides 

serviss” darbību 2022. gadā. 
 

(D.Rijkuris) 

 

Ziņo: D.Rijkuris. 

 D.Rijkuris informē, ka 2022.gadā kopumā uzņēmums ir pelnošs, spēj segt savas īstermiņa 

saistības. Uzņēmuma darbība vērtējama kā stabila, jāpievērš uzmanība darbam ar debitoriem, 

jāvērtē iespēja optimizēt uzņēmuma darbu.   

 Jautājumu nav, informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

5.p. 

Par pašvaldības līdzdalības izbeigšanu kapitālsabiedrībā SIA “Piebalgas”. 

 

(A.Okmanis, D.Rijkuris) 

 

Ziņo: A.Okmanis, D.Rijkuris. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz koncentrētu 

ziņojumu. 

 D.Rijkuris informē, ka pagājušajā gadā pašvaldība veikusi līdzdalības izvērtējumu visās 

kapitālsabiedrībās. Pastāvot trim iemesliem, pašvaldība var iegūt līdzdalību kapitālsabiedrībā – 

tiek novērsta tirgus nepilnība, kapitālsabiedrība ar savu darbību nodrošina stratēģiski svarīgu 

valsts vai pašvaldības administratīvās teritorijas attīstību un tiek pārvaldīti tādi īpašumi, kas ir 

stratēģiski svarīgi valsts vai pašvaldības administratīvās teritorijas attīstībai vai valsts drošībai. 

Izvērtējuma rezultātā, secināts, ka neviens nosacījums neizpildās kapitālsabiedrībā SIA 

“Piebalgas”, kuras darbības nozare ir kokapstrāde. Notika konsultācijas gan ar Konkurences 

padomi, gan ar uzņēmējus pārstāvošajām organizācijām, arī viņu viedoklis bija vienots – 

pašvaldībai nav iemesla būt par īpašnieku šajā kapitālsabiedrībā. Balstoties uz šo izvērtējumu, 

sagatavots lēmuma projekts par līdzdalības izbeigšanu un attiecīgo kapitāldaļu atsavināšanu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 251 “Par pašvaldības līdzdalības 

izbeigšanu kapitālsabiedrībā SIA “Piebalgas””. 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras “Valles pašvaldības aģentūra” reorganizāciju. 
 

(A.Okmanis, I.Romānovs, G.Kalniņš, I.Pētersone, Dz.Cāzers, V.Čačs, M.Cimermanis, J.Krievs, 

E.Grigorjeva, D.Rijkuris) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Romānovs. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņojumu. 

 I.Romānovs informē, ka lēmuma projekts ir cieši pakārtots iepriekšējam februāra 

lēmumam par kapitālsabiedrību reorganizācijas procesa uzsākšanu, kura īstenošanas procesa 

gaitā tika skatīts jautājums par pašvaldības sniegto komunālo pakalpojumu pārņemšanu 

kapitālsabiedrību pusē. Šis jautājums ir par aģentūras “Valles pašvaldības aģentūra” sniegto 

pakalpojumu pārņemšanas procesa organizēšanu. Pašvaldības mērķis kapitālsabiedrību 

reorganizācijā ir nodrošināt ilgtspējīgu komunālo pakalpojumu nodrošināšanas sistēmas izveidi, 

vienotu pieeju un kvalitātes standartus Bauskas novada pašvaldības teritorijā. Valsts kontroles 

revīzijas ziņojumā ir konkrētas norādes uz aģentūras darbības nepilnībām. Lēmuma projekta 

lemjošajā daļā norādīts būtiskākais, citē.  

 G.Kalniņš norāda, ka ziņojumā par kapitālsabiedrību izvērtēšanu varēja saprast, ka nav 

tādas stratēģijas, ko mainīt. I.Romānovs atbild, ka tā ir jāizstrādā no jauna, par to tika runāts 

Finanšu komitejas sēdē; 9.punkts ir precizējams līdz lēmuma parakstīšanai.  

 I.Pētersone jautā par aģentūras darbinieku atalgojumu, vai jaunizveidotajai 

kapitālsabiedrībai ir darbinieku štatu saraksts un vai aģentūras darbinieki strādās esošajā 

aģentūras vai jaunizveidotās kapitālsabiedrības atalgojuma sistēmā. I.Romānovs atbild, ka 

darbinieki tiks pārņemti jaunizveidotajā kapitālsabiedrībā, tiks izvērtēti, ir darbinieki, kuri ir 

atteikušies turpināt darba attiecības, saraksts ir veidots, darbinieki līdz procesa noslēgumam 

strādā ar aģentūrai pieejamo finansējumu; pēc procesa noslēguma - jaunizveidotās 

kapitālsabiedrības vadītājs gatavos vienotu atlīdzības konceptu.  

 G.Kalniņš izsakās, ka pieejamā informācija nav pietiekama, struktūrshēma neskaidra, lai 

pieņemtu lēmumu. I.Romānovs paskaidro, ka organizatoriskās struktūras modelis paredz vairāku 

nozaru pārvaldības modeļa izstrādi – ūdenssaimniecības, siltumapgādes, administrācijas, 

sadalījums arī pa iecirkņiem, lai sniedzamie pakalpojumi būtu pēc iespējas tuvāk iedzīvotāju 

apdzīvotajām vietām. Turpinās darbs pie modeļa izstrādes, procesu aprakstiem, jūlijā pārrunāsim 

Bauskas apvienības komunālo pakalpojumu pārņemšanu kapitālsabiedrības pusē, arī attiecībā uz 

Rundāles apvienību ir vēl risināmi jautājumi. Lūdz Dz.Cāzeru papildināt. 

Dz.Cāzers atbild par konkrētiem pakalpojumiem – ūdenssaimniecība un siltumapgāde – secināts, 

ka  šīs jomas ir lietderīgi centralizēt, jo tie ir sarežģīti inženiertehniski procesi. Vecumnieku 
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iecirknī tiks nodrošināta daudzdzīvokļu māju pārvaldīšana, daļa pakalpojumu saistīta ar ceļu 

uzturēšanu. Struktūra veidota divās daļās: iekārtu nodaļa uzraudzīs iekārtas apkalpes zonā – 

notekūdeņu attīrīšanas iekārtas, kanalizācijas sūkņu stacijas, ūdens sagatavošanas stacijas – pēc 

grafika mobilā ekipāža apbraukās konkrētu iecirkni un veiks attiecīgās darbības. Tīklu sadaļu 

uzturēs un apkalpos centralizēti no Bauskas, jo ikdienā to nav nepieciešams uzturēt – avārijas, 

plīsumi, bojājumi vai jaunu tīklu būvniecība.  

 V.Čačs jautā par valdes sastāvu un tehnisko nodaļu Bauskā un Iecavā. I.Romānovs atbild, 

ka valdes sastāvam ir vairāki varianti – vairāki valdes locekļi konkrētu nozaru pārraudzībai vai 

viens valdes loceklis, lēmums nav vēl pieņemts. Dz.Cāzers atbild par nodaļu darbu Bauskas un 

Iecavas iecirknī – pēctecība, sāka ar Bausku, lai saglabātu līdzšinējo personālu, kas ir dažās 

jomās augsti kvalificēti; vienojāmies, ka tiek izveidota tehniskā nodaļa, kurā iekļauj šos 

darbiniekus, kā arī māju apsaimniekošanas darbiniekus, kuri sniegs pakalpojumus 

namsaimniecības nozarē, maksas pakalpojumus privātpersonām un juridiskām personām, 

piedalīsies iepirkumos; līdzīgu struktūru veidos arī Iecavā.  

 G.Kalniņš jautā par uzņēmējdarbības veidu reģistrēšanu un darbinieku skaitu jaunajā 

struktūrshēmā. I.Romānovs atbild, ka uzņēmējdarbības veidu reģistrēšana statūtos ir dalībnieku 

sapulces kompetence, kas attiecas par darbinieku skaitu – tehnisko darbinieku nodrošinājums ir 

nepietiekams, pat pārņemot darbiniekus. Būtiski saprast tos pakalpojumus iepirkumos, kuros 

varēs piedalīties. Būtiskākās izmaiņas var skart administrācijas sadaļu, kur paredzēti personāla 

resursu pārstrukturēšanas jautājumi no esošajiem 60 darbiniekiem izvēloties 20 izvērtētus jomu 

speciālistus. Dz.Cāzers papildina, ka tehnisko darbinieku skaitu mēģina saglabāt; vairāk kā 20 

administrācijas darbiniekus administrācijā nesaredz; vieglāk Uzņēmumu reģistrā ir reģistrēt 

statūtu grozījumus par atsevišķu pakalpojumu sniegšanu, paplašinot pakalpojumu loku. Mērķis 

nav konkurēt ar privātajiem uzņēmējiem, bet ja mēs to varam nodrošināt lētāk un efektīvāk, kā 

arī, ja to nespēj nodrošināt tirgus, esam gatavi šo pakalpojumu piedāvāt.  

 M.Cimermanis iesaka šodien nediskutēt par organizatorisko shēmu, jo tā ir informācijai, 

un jautā par darbiniekiem no Valles, kuri neturpina darba attiecības. Dz.Cāzers apstiprina, ka 2 

tehniskie darbinieki nav izteikuši vēlmi turpināt darba attiecības, pārējie darbinieki tiek 

pārņemti; administrācijas darbinieki tiek pārņemti un tiks izvērtēti. M.Cimermanis turpina par 

atlīdzības izmaksām šiem darbiniekiem, un vai kādi citi parādi nav uzņēmumam. I.Romānovs 

atbild, ka saistības tiek pārņemtas, A.Okmanis papildina, ka droši vien tie ir tekošie debitoru 

parādi. M.Cimermanis iesaka pie darbinieku pārņemšanas ieplānot jaunveidojamā uzņēmuma 

algas. I.Romānovs atbild, ka kapitālsabiedrības vadītājs ar atbalsta personālu strādā pie atlīdzības 

kārtības un štatu saraksta, un atbalsta, ka par organizatorisko struktūru šodien nerunājam. 

Dz.Cāzera komentārs par Valli – nevēlas maksāt mazākas algas, kā šobrīd noteiktas SIA 

“Bauskas novada komunālserviss”, atbilstoši pēc nozarēm saņems tādu pašu atalgojumu par 

attiecīgu darbu, kā to saņem šī brīža darbinieki kapitālsabiedrībā.  

 J.Krievs par struktūrshēmu Iecavas zonā – trūkst Audrupi, un turpina par ūdensapgādes 

daļu – pie kā griezīsies ar problēmām Iecavas, Mežotnes un Vecumnieku iedzīvotāji. Dz.Cāzers 

atbild, ka Bauskā, Iecavā, Vecumniekos un Rundālē paredzēts klientu konsultants, pie kura 

klātienē varēs vērsties ar problēmām, būs arī vienota pakalpojumu pieteikšana pa tālruni, kas 

varētu sākt strādāt augustā; jebkuras problēmas tiks risinātas ar vienotu pieteikšanos, reģistrāciju, 

tālāko darbu uzdošanu, būs pieteikuma forma mājaslapā. 

 A.Okmanis vēršas pie izpilddirektora I.Romānova precizēt lēmuma projekta 9.punkta 

redakciju. E.Grigorjeva iesaka – uzdot kapitālsabiedrībai izstrādāt vidējā termiņa stratēģiju un 

noteikt termiņu līdz augusta beigām. D.Rijkuris iebilst, ka augusts nav reāls termiņš stratēģijai, 

pabeidzot reorganizāciju, ir nepieciešams domei noteikt kapitālsabiedrības stratēģiskos mērķus, 

balsoties uz tiem var izstrādāt stratēģiju vismaz trim gadiem – dokuments, kurā ir precīzs 

apgrozījums, pamatlīdzekļu apjoms, peļņa u.c. Decembrī nosakām stratēģiskos mērķus, pusgads 

stratēģijas izstrādei.  

 A.Okmanis ierosina 9.p. izteikt šādi - uzdot kapitālsabiedrībai izstrādājot vidējā termiņa 

stratēģiju iekļaut stratēģijā 7.punktā minētās teritorijas. D.Rijkuris piekrīt.  
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 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

13 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Jānis Dūmiņš, 

Vilnis Gailums, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, 

Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  2 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš) 

"atturas" -  3 (Laine Baha, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 9.punkta redakciju,  

 

pieņemt lēmumu Nr. 303 “Par Bauskas novada pašvaldības 

aģentūras “Valles pašvaldības aģentūra” reorganizāciju”. 

 

 

7.p. 

Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar Bauskas novada pašvaldības izpilddirektoru. 
 

(A.Okmanis, I.Romānovs) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Informē, ka stājoties spēkā jaunajam Pašvaldību likumam, stājās spēkā arī norma, ka 

izpilddirektori turpmāk tiek iecelti uz noteiktu laiku – darba līgums uz 5 gadiem. Tuvojoties šim 

termiņam, tiek izvērtēts izpilddirektora darbs un tiek pieņemts lēmums par turpināšanu. Šajā 

gadījumā līdz šī gada 30.jūnijam domei jāpieņem lēmums par jauna darba attiecību līguma 

termiņa iestāšanos. Šis punkts dod iespēju izvērtēt darbu arī pašam izpilddirektoram, kā arī 

izvērtēt pašvaldībai darba attiecību turpināšanu. Izvērtējot viņa darbu, esmu konsultējies ar 

deputātiem, iestādēm un darbiniekiem, vērtējums ir tāds – pieņemtu piekrišanu turpināt darba 

attiecības uz 5 gadiem līdz 2028.gada 1.jūlijam.  

 Tika saņemts L.Bahas priekšlikums: “Lūdzu, sniegt informāciju, cik un kādās darba 

grupās Bauskas novada pašvaldībā papildus tiešajiem darba pienākumiem darbojas 

izpilddirektors I.Romānovs”.  

A.Okmanis informē, ka darba grupās un komisijās ir jādarbojas, lai veiktu savus tiešos darba 

pienākumus; izpilddirektors darbojas 9 darba grupās.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 252 “Par darba tiesisko attiecību 

turpināšanu ar Bauskas novada pašvaldības izpilddirektoru”. 

 

 I.Romānovs pateicas par izrādīto uzticību. 

 

8.p. 

Par darba tiesisko attiecību turpināšanu ar Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora 

vietnieku. 
 

(A.Okmanis, I.Pētersone, I.Romānovs, L.Baha, M.Cimermanis, J.Krievs, J.Kalinka) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Informē, ka stājoties spēkā jaunajam Pašvaldību likumam, stājās spēkā arī norma, ka 

izpilddirektoru vietnieki turpmāk tiek iecelti uz noteiktu laiku – darba līgums uz 5 gadiem. 

Izvērtējot viņa darbu, esmu konsultējies un veicis darbības, lai izvērtētu viņa darbu; esmu izteicis 

piedāvājumu vai nu neturpināt darba attiecības vai pāriet citā darbā, jo vērtējums ir tāds – 

zināšanas un spējas varētu likt lietā daudz labāk kādās koncentrētākās jomās, sadarbība ar 

izpilddirektoru nav izveidojusies pietiekami laba. Izpilddirektora vietnieks nav piekritis šim 

piedāvājumam, bet apņemas strādāt labāk un uzlabot savu sniegumu, bet ir piekritis turpināt 

darba attiecības uz terminētu darba līgumu. Sagatavots lēmums projekts par darba attiecību 

turpināšanu ar izpilddirektora vietnieku uz 5 gadiem. 

 Tika saņemts deputātes L.Bahas priekšlikums: “Lūdzu, sniegt informāciju, cik un kādās 

darba grupās Bauskas novada pašvaldībā papildus tiešajiem darba pienākumiem darbojas 

izpilddirektora vietnieks J.Kalinka”. A.Okmanis informē, ka izpilddirektora vietnieks darbojas 9 

darba grupās.  

 I.Pētersone izsakās, ka šis lēmuma projekts vairāk ir formāls, jo tā paredzējis 

likumdevējs, neskatoties uz darba izvērtējumu; balsos “par”, aicina J.Kalinkam sagatavot 

ziņojumu uz domes sēdi par apvienību pārvalžu darbu, lielāku iesaisti novada attīstībā, izsaka 

atbalstu darba grupas izveidošanai ceļu apsekošanai. 

 L.Baha jautā izpilddirektoram, kā vērtē vietnieka darbu un savstarpējo sadarbību. 

I.Romānovs izsakās par sadarbību ar vietnieku. 

 M.Cimermanis jautā, vai izvērtēšana notiks katru gadu. A.Okmanis paskaidro, ka 

izvērtēšana notiek katru gadu attiecībā uz prēmijām un attiecībā uz individuālās mēnešalgas 

noteikšanu.  

 L.Baha jautā vai izpilddirektors un izpilddirektora vietnieks ir iepazīstināti ar 

izvērtēšanas komisijas izvērtēšanas rezultātu. A.Okmanis atbild, ka ir informēti.  

 J.Krievs jautā, ja nobalso “pret”, vai J.Kalinka zaudē darbu. A.Okmanis atbild, ka nē, bet 

tas nozīmē, ka J.Kalinka redzēs deputātu attieksmi. 

 J.Kalinka izsakās, ka ir gatavs turpināt darba attiecības uz terminēto laiku, ņemot vērā arī 

izteiktās piezīmes un izskanējušos viedokļus. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

10 (Laine Baha, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Līga Jankova) 

"atturas" -  

7 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Mārtiņš Mediņš, Aivars 

Okmanis) 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 253 “Par darba tiesisko attiecību 

turpināšanu ar Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora 

vietnieku”. 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Uzvaras pamatskola” direktora iecelšanu 

amatā. 
 

(I.Romānovs, I.Neidere) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavots lēmuma projekts par iestādes “Uzvaras pamatskola” direktora iecelšanu 

amatā. 19.maijā noslēdzās pieteikumu iesniegšanas termiņš. Izvērtējot pretendentu atbilstību, 

komisija atzina Ivetu Neideri par piemērotāko kandidāti, ieceļot direktores amatā ar šī gada 

3.jūliju. 

 I.Neidere apliecina gatavību ieņemt direktores amatu, izsakot pateicību skolas kolēģiem 

par uzticību.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 254 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Uzvaras pamatskola” direktora iecelšanu amatā”. 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Valles pamatskola” direktores Gitas Eriņas 

atbrīvošanu no amata. 
 

(I.Romānovs, A.Okmanis, E.Grigorjeva) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Saņemts G.Eriņas iesniegums par darba tiesisko attiecību pārtraukšanu ar šī gada 

30.jūniju pusēm savstarpēji vienojoties.  

 A.Okmanis jautā juristiem, vai 2.punktā viss ir korekti. E.Grigorjeva pieņem labojumam.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 
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Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 2.punktu, 

 

pieņemt lēmumu Nr. 255 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Valles pamatskola” direktores Gitas Eriņas 

atbrīvošanu no amata”. 

 

 

11.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības darba reglamenta apstiprināšanu. 
 

(A.Okmanis, E.Paičs, L.Jankova, V.Čačs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, E.Paičs. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz koncentrētu ziņojumu. 

 E.Paičs ziņo, ka šogad stājies spēkā jaunais Pašvaldību likums, līdz ar to mainīta kārtība 

attiecībā uz pašvaldības nolikuma izstrādi un darba reglamentu. Atšķirība – agrāk pašvaldības 

nolikumā atrunāja vispārīgos principus, institucionālā sistēmu, domes kārtību; šobrīd jaunais 

likums paredz, ka šie jautājumi nosakāmi iekšējās kārtības normatīvajā aktā. Sagatavots Bauskas 

novada pašvaldības darba reglaments, kurā detalizēti aprakstīta komiteju un domes sasaukšanas 

un izskatīšanas kārtība, lēmumu sagatavošanas kārtība, sabiedrības līdzdalības iesaistīšanas 

kārtība. Daudzi jautājumi pārcelti no pašvaldības nolikuma. Finanšu komitejas sēdē bija 

jāprecizē numerācija, klientu apkalpošanas centra nosaukums. 

 L.Jankova par 35.p. tehnisku labojumu. E.Paičs atbild, ka precizēs.  

 V.Čačs par 37.5. par uzstāšanos divas reizes. E.Paičs atbild, ka tas ir konkrētajā 

izskatāmajā jautājumā, 37.p. jau paskaidro, ka jautājuma izskatīšana. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
precizēt 35.p., 
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pieņemt lēmumu Nr. 256 “Par Bauskas novada pašvaldības 

darba reglamenta apstiprināšanu”. 

 

 

12.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības 

nolikums” apstiprināšanu. 
 

(A.Okmanis, I.Pētersone, E.Paičs, G.Kalniņš) 

 

Ziņo: A.Okmanis, E.Paičs. 

 A.Okmanis informē, ka šis jautājums izskatīts visās komitejas sēdēs, vai nepieciešams 

ziņojums, debates. 

 I.Pētersone norāda, ka nav pievienota struktūrshēma. E.Paičs atbild, ka par to diskutēja, 

pieeja ir dažāda, vairumam pašvaldību nav, iestādēm ir savas struktūrshēmas, nolēmām, ka 

nolikumam nepievienosim shēmu. I.Pētersone jautā, vai esošajai struktūrai ir notikusi 

izvērtēšana. A.Okmanis atbild, ka pašlaik notiek, tās ir tikšanās ar departamentu darbiniekiem. 

 G.Kalniņš jautā, pie kura dokumenta būs pievienota līdzšinējā struktūra. A.Okmanis 

atbild, ka tās vairs nav, jo nav tādas prasības. G.Kalniņš turpina, ja tās nav, tad pēc izvērtēšanas 

nebūs iespējas par to lemt – piekrist vērtējumam vai nē. E.Paičs papildina, ka nolikumā ir 

atrunātas visas iestādes, ja nepieciešams, var papildināt. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 257 “Par Bauskas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu “Bauskas novada pašvaldības nolikums” 

apstiprināšanu”. 

 

Tiek izsludināts sēdes pārtraukums plkst.10:55. 

Sēde tiek atsākta plkst.11:15. 

 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par dzīvokļu izīrēšanas kārtību 

zemas īres dzīvojamās mājās Bauskas novadā” apstiprināšanu. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 258 “Par Bauskas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu “Par dzīvokļu izīrēšanas kārtību zemas īres 

dzīvojamās mājās Bauskas novadā” apstiprināšanu”. 

 

 

14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējuma apmēru un tā piešķiršanas kārtību daudzdzīvokļu dzīvojamo māju 

energoefektivitātes pasākumu veikšanai un māju atjaunošanai” apstiprināšanu. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 259 “Par Bauskas novada pašvaldības 

saistošo noteikumu “Par Bauskas novada pašvaldības 

līdzfinansējuma apmēru un tā piešķiršanas kārtību 

daudzdzīvokļu dzīvojamo māju energoefektivitātes pasākumu 

veikšanai un māju atjaunošanai” apstiprināšanu”. 
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15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības 2022.gada publiskā pārskata apstiprināšanu. 
 

(L.Ārente) 

 

Ziņo: L.Ārente. 

 Informē par sadaļām 2022.gada pārskatā, kas balstīts uz VARAM izstrādāto metodiku un 

rekomendācijām, kā arī iekļaujot iedzīvotājiem saistošu informāciju par Bauskas novada 

pašvaldības darbu 2022.gadā. Sniegts ieskats novada raksturojumā, veidota novada vizītkarte, 

atspoguļotas novada spēcīgās puses, vispārīga informācija par iedzīvotāju skaita dinamiku. 

Atspoguļots arī domes sastāvs, izveidotās komitejas un komisijas, kā arī pakļautības iestādes. 

Koncentrēti aprakstīta veiktā pašvaldības struktūras optimizācija, skaidrojumi Valsts kontroles 

uzsāktajās revīzijās. Sniegts ieskats par darbinieku skaitu pašvaldībā, par klientu apkalpošanas 

centra darbību. Analizēta finanšu resursi un budžeta izpilde, teritorijas attīstības tendences. 

Sniegta informācija kultūras, sporta, tūrisma, izglītības, darbā ar jaunatni un sociālās jomās. 

Apkopota informācija par pašvaldības atbalstu dažādām iniciatīvām. Noslēguma sadaļā 

atspoguļotas 2023.gada prioritātes un plāni. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 260 “Par Bauskas novada pašvaldības 

2022. gada publiskā pārskata apstiprināšanu”. 

 

 

16.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nolikuma “Par Alfreda Amtmaņa-Briedīša prēmijas 

piešķiršanu” apstiprināšanu. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 261 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nolikuma “Par Alfreda Amtmaņa-Briedīša prēmijas 

piešķiršanu” apstiprināšanu”. 

 

 

17.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas Kultūras centrs” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 262 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas Kultūras centrs” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

18.p. 

Par siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Mežotnes pagasta Garozā. 
 

(A.Okmanis, L.Vasiļauska) 

 

Ziņo: A.Okmanis, L.Vasiļauska. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Lūdz L.Vasiļausku ziņot. 

 L.Vasiļauska ziņo, ka tiek izvērtēti jaunie tarifi un būtiskas ietekmes nav, sadārdzinājums 

ir neliels, iekļauts citās pozīcijās. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 
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Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 263 “Par siltumenerģijas tarifu 

apstiprināšanu Bauskas novada Mežotnes pagasta Garozā”. 

 

 

19.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022. gada 25. augusta lēmumā “Par 

siltumenerģijas tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Codes pagastā”. 
 

(A.Okmanis, L.Vasiļauska) 

 

Ziņo: A.Okmanis, L.Vasiļauska. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Lūdz L.Vasiļausku ziņot. 

 L.Vasiļauska ziņo, ka tiek izvērtēti jaunie tarifi un būtiskas ietekmes nav. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 264 “Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022. gada 25. augusta lēmumā “Par siltumenerģijas 

tarifu apstiprināšanu Bauskas novada Codes pagastā””. 

 

 

20.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības Sporta lietu komisijas nolikumā. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 



18 

 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 265 “Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības Sporta lietu komisijas nolikumā”. 

 

 

21.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 “Par sporta 

pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta līdzekļu sadales kārtību 

Bauskas novadā”. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 266 “Par grozījumiem Bauskas novada 

domes 2022.gada 27.janvāra nolikumā Nr.5 “Par sporta 

pasākumiem un sporta attīstībai paredzēto pašvaldības budžeta 

līdzekļu sadales kārtību Bauskas novadā””. 

 

 

22.p. 

Par grozījumu 2020. gada 18. marta deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90 starp Bauskas novada 

pašvaldību un biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts”. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Sociālās un veselības komitejas un Vides un attīstības komitejas sēdēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 267 “Par grozījumu 2020. gada 18. marta 

deleģēšanas līgumā Nr. 3-31/90 starp Bauskas novada 

pašvaldību un biedrību “Latvijas Sarkanais Krusts””. 

 

 

23.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par nedzīvojamo 

telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu”. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 268 “Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2021. gada 25. februāra lēmumā “Par nedzīvojamo 

telpu Slimnīcas ielā 4, Bauskā nomu””. 

 

 

24.p. 

Par grozījumiem Bērnu tiesību aizsardzības grupas sastāvā. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 269 “Par grozījumiem Bērnu tiesību 

aizsardzības grupas sastāvā”. 

 

 

25.p. 

Par grozījumiem nedzīvojamo ēku Rudzu ielā 14A, Bauskā nomas līgumā. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 270 “Par grozījumiem nedzīvojamo ēku 

Rudzu ielā 14A, Bauskā nomas līgumā”. 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības stipendijas izmaksas pārtraukšanu stipendiātam. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Sociālās un veselības komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 
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Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 271 “Par Bauskas novada pašvaldības 

stipendijas izmaksas pārtraukšanu stipendiātam”. 

 

 

27.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu ēkas Bauskā, Kalna ielā 1A jumta un fasādes 

restaurācijai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 272 “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

ēkas Bauskā, Kalna ielā 1A jumta un fasādes restaurācijai”. 

 

 

28.p. 

Par finanšu un ekonomisko aprēķinu veikšanu kultūras infrastruktūras attīstībai Bauskas 

vecpilsētā. 
 

(A.Okmanis, I.Tijone, L.Baha) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Tijone. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Lūdz I.Tijoni ziņot. 

 I.Tijone informē, lai varētu attīstīt kultūras infrastruktūru Bauskas vecpilsētā, 

nepieciešams veikt finanšu un ekonomiskos aprēķinus. Pēc Finanšu komitejas sēdes svītrots 

punkts par finansējuma paredzēšanu 2023.gada budžetā, papildināta informācija par pašvaldības 

īpašumā esošas neapbūvētu teritoriju starp Salātu un Rīgas ielas teritoriju. Pievienoti 
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skaidrojumi, kāpēc neturpināt teritorijas analīzi, vērtēs alternatīvas pašvaldības īpašumiem, kur 

atrodas Bauskas Kultūras centrs un Bauskas muzejs, kā arī diviem privātpersonām piederošiem 

īpašumiem Rīgas ielā 39 un Dambja ielā 4. Pēc aprēķinu veikšanas tiks izvēlēta labākā 

alternatīva, lai turpinātu projekta īstenošanu. 

 L.Baha jautā, vai aprēķins būs ārpakalpojums un kad tas varētu tik sagatavots. I.Tijone 

atbild, ka jā, darbs ir nopietns, jāsagatavo iepirkuma nolikums, iespējams, mēnesis vai divi, tad 

būs iepirkums, un tad cik ātrā laikā to īstenos. Izpilde un finansēšana nākamajā gadā.  

 A.Okmanis izsaka cerību sadarbībai ar CFLA. I.Tijone papildina, ka sadarbība ar CFLA 

ir laba.  

 I.Pētersone jautā par CFLA finansējumu. I.Tijone atbild, ka nav informācijas, ka būtu kas 

mainījies. A.Okmanis papildina, ka pēc iepirkuma finansējums būs pieejams un aktualizēs 

sarunas.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 273 “Par finanšu un ekonomisko 

aprēķinu veikšanu kultūras infrastruktūras attīstībai Bauskas 

vecpilsētā”. 

 

 

29.p. 

Par projekta “Kultūrvēstures mantojums: iespēja tūrisma pakalpojumu attīstībai” (ZE 

RUNRARO), Nr.LVIII-057 īstenošanu. 
 

(A.Okmanis, I.Tijone) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Tijone. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, bija kaut kas precizējams.  

 I.Tijone informē, ka tika veikts labojums un lemts nodrošināt pašvaldības 

līdzfinansējuma daļu 2 747,50 EUR apmērā un to paredzēt no šī gada budžeta programmas 

līdzfinansējums ES fondu un citu projektiem paredzētiem līdzekļiem. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 274 “Par projekta “Kultūrvēstures 

mantojums: iespēja tūrisma pakalpojumu attīstībai” (ZE 

RUNRARO), Nr.LVIII-057 īstenošanu”. 

 

 

30.p. 

Par projekta “Zemgales uzņēmējdarbības vides attīstība un uzņēmēju konkurētspējas 

veicināšana” (SMEPRO 2) īstenošanu. 
 

(A.Okmanis, I.Bramane) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Bramane. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, arī bija precizējams. 

 I.Bramane informē, ka tika precizēta sadaļa attiecībā uz līdzfinansējuma nodrošināšanu 

un precizēta sadaļa, no kura nodrošināt projekta līdzfinansējumu un priekšfinansējumu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 275 “Par projekta "Zemgales 

uzņēmējdarbības vides attīstība un uzņēmēju konkurētspējas 

veicināšana” (SMEPRO 2) īstenošanu”. 

 

 

31.p. 

Par investīciju projekta “Autoceļa A18 “Plūdoņi- Bērziņi” pārbūves 2. kārta” iesniegšanu 

un aizņēmumu projekta īstenošanai. 
 

(A.Okmanis, I.Bramane, L.Baha) 

 

Ziņo: A.Okmanis, I.Bramane. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz I.Bramani ziņot. 

 I.Bramane informē, ka precizēts lemjošajā daļā 3.punktā - aizņēmums tiek ņemts uz 10 

gadiem.   

 L.Baha jautā, vai 3.punktā noteikto termiņu. A.Okmanis paskaidro, ka pamatsummu sāks 

atmaksāt 2024.gadā, projektu paredzēts pabeigt šogad.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 276 “Par investīciju projekta “Autoceļa 

A18 “Plūdoņi- Bērziņi” pārbūves 2. kārta” iesniegšanu un 

aizņēmumu projekta īstenošanai”. 

 

 

 

32.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 277 “Par grozījumiem Bauskas novada 

Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju plānā”. 

 

 

33.p. 

Par finansējumu papildu būvdarbu veikšanai projektā “Energoefektivitātes 

paaugstināšana sporta namam “Dartija” Iecavā”. 
 

(A.Okmanis, R.Simanovičs) 

 

Ziņo: A.Okmanis, R.Simanovičs. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Aicina koncentrētam ziņojumam. 
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 R.Simanovičs ziņo, ka veicot būvdarbus, atklājušās problēmas – būvprojekta kļūdas un 

nesakritības situācijai dabā, veiktas vairāki labojumi būvprojekta sadaļās, iestājušies riski var 

radīt papildus izmaksas un būvdarbus, ietekmēt darbu izpildes termiņus. Projektam bija radies 

ietaupījums. Projekta īstenošanai nepieciešami 103 250,13 EUR. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 278 “Par finansējumu papildu būvdarbu 

veikšanai projektā “Energoefektivitātes paaugstināšana sporta 

namam “Dartija” Iecavā””. 

 

 

34.p. 

Par papildu finansējumu projektā “Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas pārbūve”. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē, papildus finansējums ir par kadastrālās uzmērīšanas 

veikšanu līdz 1 700 EUR apmērā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 279 “Par papildu finansējumu projektā 

“Vecumnieku Mūzikas un mākslas skolas pārbūve””. 
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35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ozoliņi 1” daļas, 

Brunavas pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 280 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Ozoliņi 1” daļas, Brunavas 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā”. 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 24 k-1-1, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 281 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 24 k-1-1, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai”. 
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37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas ielā 25-1A, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 282 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas ielā 25-1A, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Pagasta garāža”, Dāviņi, Dāviņu 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 283 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Pagasta garāža”, Dāviņi, Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 
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39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Atvari”-5, Ozolaine, Vecsaules 

pagasts, domājamās daļas nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 284 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Atvari”-5, Ozolaine, Vecsaules pagasts, 

domājamās daļas nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Zāģētava”, Vecsaules pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Jānis Siugalis - Nepiedalās balsojumā) 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 285 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Zāģētava”, Vecsaules pagastā nodošanu 
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atsavināšanai”. 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 24 k-2-11, 

Bauska, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 286 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa Rīgas iela 24 k-2-11, Bauska, 

Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2, 

dzīvojamajā mājā “Līvi”, Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 287 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2, dzīvojamajā 

mājā “Līvi”, Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

43.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, 

dzīvojamajā mājā “Kurši”, Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 288 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, dzīvojamajā 

mājā “Kurši”, Pilsrundāle, Rundāles pagasts nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

44.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.7, 

dzīvojamajā mājā “Saulaine 9”, Saulaine, Rundāles pagasts nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 289 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.7, dzīvojamajā 

mājā “Saulaine 9”, Saulaine, Rundāles pagasts nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

45.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6 

“Lieltenteni 2”, Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 290 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.6 “Lieltenteni 2”, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

46.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.19 Liepu ielā 13, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 
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Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 291 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.19 Liepu ielā 13, Vallē, 

Valles pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

47.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3 “Vijas”, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 292 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.3 “Vijas”, Vecumniekos, 

Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

48.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 Lazdu iela 

15, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 
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Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Rihards Melgailis) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 293 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 Lazdu iela 15, 

Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

49.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.17 Kalna iela 18, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 294 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma- dzīvokļa Nr.17 Kalna iela 18, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

50.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 “Misas 

kūdra 10”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 295 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.1 “Misas kūdra 

10”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

51.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 “Silmači”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 296 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 “Silmači”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

52.p. 

Par dzīvojamās telpas “Zemitāni” - 2, Bārbeles pagastā, Bauskas novadā sadarbības 

līguma noslēgšanu. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs.  
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 M.Mediņš paziņo, ka balsojumā nepiedalīsies.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 297 “Par dzīvojamās telpas "Zemitāni" - 

2, Bārbeles pagastā, Bauskas novadā sadarbības līguma 

noslēgšanu”. 

 

 

53.p. 

Par pašvaldības īpašuma tiesību izbeigšanu uz nekustamo īpašumu “Plūdiņi”, Stelpes 

pagastā. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 298 “Par pašvaldības īpašuma tiesību 

izbeigšanu uz nekustamo īpašumu “Plūdiņi”, Stelpes pagastā”. 

 

 

54.p. 

Par valstij piederošā nekustamā īpašuma Rīgas iela 18A, Iecavā pārņemšanu Bauskas 

novada pašvaldības īpašumā. 
 

(A.Okmanis, A.Mačeks, I.Pētersone, G.Kalniņš, I.Romānovs) 
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Ziņo: A.Okmanis. 

 A.Okmanis informē, ka izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas 

sēdēs. Lūdz ziņojumu. 

 A.Mačeks informē, ka vecais VUGD atbrīvo telpas, līdz ar to Nodrošinājuma aģentūra 

piedāvā pašvaldībai pārņemt šīs telpas. Pirmdien notika pārrunas ar pārvaldes vadītāju un 

dārzkopības speciālisti, tika apskatītas telpas, tehnikas saraksts; traktortehnikai nav remonta 

vietas, ja skatāmies vēl tālāk, tad pašvaldībai būs jāveic dzīvokļu apsaimniekošana, būs 

nepieciešamas telpas darbam. Pašvaldība startē iepirkumā par elektroautobusa iegādi, būs 

nepieciešamas telpas tā turēšanai. Telpu stāvoklis nav ideāls, bet izmantojams. Saņemtie rēķini 

no Nodrošinājuma aģentūras nav pievienoti, jo uzskatījām, ka tie ir maldinoši. Arī jaunais 

kapitālsabiedrības valdes loceklis interesējās par šīm telpām, jo uzskata, ka dārzkopībai jābūt 

vienuviet.  

 I.Pētersone jautā, vai Iecavas apvienības pārvaldē ir brigāde, kas remontē dzīvokļus. 

A.Mačeks atbild, ka nav, bet jaunajā mājokļu politikā dzīvokļus apsaimniekos apvienības, 

atbildēs par darbu organizēšanu; telpas būs paredzēts nodot kapitālsabiedrībām apsaimniekošanā. 

I.Pētersone jautā, vai par to kapitālsabiedrības maksās. A.Mačeks atbild, ka par to tiks domāts, 

būs MK lēmums ar nosacījumiem konkrētu funkciju veikšanai, pašvaldība būs kā īpašniece, 

telpas tiks lietderīgi izmantotas, lai pilsētā visa apsaimniekošanas tehnika būtu vienuviet. 

I.Pētersone izsakās, ka par telpām, kuras izmantos kapitālsabiedrības, ir jāprasa maksa. 

A.Mačeks paskaidro, ka viss notiks likuma ietvaros. 

 G.Kalniņš izsakās par apsaimniekošanas funkciju dzīvokļu politikā, ka dzīvokļi paliek 

pašvaldības pārvaldībā, kapitālsabiedrība to nepārņem; uzskata, ka tas nav pareizi. Ja 

apsaimniekošanas funkciju kapitālsabiedrībai deleģējam, tad tai arī tā jāpārņem. A.Okmanis 

aicina G.Kalniņu un citus deputātus iesaistīties mājokļu politikas darba grupā, ir viedokļu 

dažādība šajā jautājumā, līdz šim nav laba situācija ar kapitālsabiedrību iesaisti dzīvokļu 

apsaimniekošanā. A.Mačeks papildina, ka kapitālsabiedrības uzsvērušas grūtības apsaimniekot 

dzīvokļus lauku mājās, kur lielākā daļa dzīvokļu privatizēti. A.Okmanis uzsver, ka 

kapitālsabiedrības nav motivētas piedzīt dzīvokļu parādus, uzmanīt dzīvokļu stāvokli. 

 I.Pētersone lūdz izpilddirektoram nākamajā ziņojumā ziņot par parādniekiem apvienību 

griezumā. I.Romānovs precizē par nepieciešamo informāciju. I.Pētersone – pašvaldībai 

piederošo īpašumu parādi un nekustāmā īpašuma parādnieki apvienību griezumā. A.Mačeks 

papildina, ka ir arī nomas parādnieki. I.Pētersone atbild, tad arī par tiem sniegt ziņojumu.    

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 299 “Par valstij piederošā nekustamā 

īpašuma Rīgas iela 18A, Iecavā pārņemšanu Bauskas novada 

pašvaldības īpašumā”. 
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55.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 27, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 300 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Zaļā iela 27, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

56.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Rožkalni 2”, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 
 

(A.Okmanis) 

 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Izskatīts Finanšu komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 301 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Rožkalni 2”, Iecavā nodošanu 

atsavināšanai”. 
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57.p. 

Kolektīvā iesnieguma “Par Bauskas novada domes 2023. gada 23. februāra lēmuma Nr. 53 

“Par SIA “Bauskas ūdens”, SIA “Bauskas siltums”, SIA “Vides serviss”, sabiedrības ar 

ierobežotu atbildību “Dzīvokļu komunālā saimniecība”, sabiedrības ar ierobežotu 

atbildību “Iecavas siltums”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Mūsu saimnieks” un 

sabiedrības ar ierobežotu atbildību “Kūdrinieks” reorganizācijas procesa uzsākšanu” 

atcelšanu” izvērtēšanas komisijas ziņojums. 
 

(I.Romānovs, G.Kalniņš, J.Krievs, I.Pētersone, V.Čačs, A.Okmanis) 

 

Ziņo: I.Romānovs. 

Sagatavots ziņojums par kolektīvā iesnieguma izskatīšanas procesu. Jau iepriekšējās 

domes sēdēs ziņoju par tā virzību. Pēc trim mēnešiem noteikts par to ziņot. Tika izveidota 

komisija. Ir notikušas trīs kolektīvā iesnieguma izskatīšanas sēdes. Pirmajā sēdē tika izvirzīti 

jautājumi, kas izrietēja no iesnieguma satura, tie tika noformulēti, tika sagatavots atbilžu projekts 

uz jautājumiem; sēdes norise tiek fiksēta audioierakstā, tiek veidots protokols; atbildes tika 

izsūtītas komisijas dalībniekiem priekšlikumu sniegšanai un redakcionālai pilnveidei, neveicās ar 

racionālu atgriezeniskās saites saņemšanu uzdevuma izpildei, tika pieņemts lēmums par 

komisijas sēdes laika pārcelšanu un uzdevuma uzdošanu atkārtoti. Nākamajās komisijas sēdēs 

tas tika izskatīts, trešajā sēdē izskatījām kolektīvā iesniegumā pielikumā definētos vairāk par 

divdesmit jautājumus; tika doti uzdevumi dalībniekiem un ar rezolūcijām Dz.Cāzeram sagatavot 

atbilžu projektus uz jautājumiem. Uzdevumi ir izpildīti, A.Kaspars sniedzis informāciju par 

siltumtarifu politiku, Dz.Cāzers sagatavojis atbildes uz jautājumiem. Rezumējot, sagatavotas 

atbildes uz visiem iesniegumā un pielikumā izrietošajiem jautājumiem. Nākamā sēde noteikta 

5.jūlijā, tiks izskatīti atbilžu projekti, kuri ir nosūtīti komisijas dalībniekiem. Pauž atzinību 

iedzīvotāju pilnvarotajai pārstāvei par ieinteresētību un augsto atbildības sajūtu. Prognozē, ka 

augustā varētu sniegt gala ziņojumu. 

G.Kalniņš jautā par identificētajiem jautājumiem un atbilžu projektiem, vai ir rastas 

atbildes uz 3.jautājumu par “kapitālsabiedrību reorganizācijas ekonomisko pamatojumu 

(aprēķini, SWID analīze u.c.)” un 6.jautājumu “par kapitālsabiedrību reorganizācijas 

finansiālajiem ieguvumiem, administratīvajām izmaksām, algu izmaiņām, struktūru un darba 

organizāciju”. I.Romānovs apliecina, ka uz visiem jautājumiem ir sagatavoti atbilžu projekti, tie 

tiks pilnveidoti līdz augusta gala ziņojumam. G.Kalniņš akcentē atkārtotu iesnieguma saņemšanu 

no kolektīvā iesnieguma virzītājas un jautā, vai būs iespēja iepazīties ar komisijas gala variantu. 

I.Romānovs atbild, ka visi tiks iepazīstināti ar gala variantu un izsaka pateicību iedzīvotājiem par 

izrādīto iniciatīvu un ieinteresētību.  

J.Krievs norāda uz ilgstošo iesnieguma izskatīšanas periodu, vai tā izskatīšana nenotiek 

pārāk ilgi, mums, deputātiem pārmet, iesniegums pieņēmis vairāk tādu kā sūdzības veidolu, 

nevis kā kolektīvā iesnieguma funkciju. I.Romānovs apliecina, ka no kolektīvā iesnieguma 

pilnvarotās pārstāves puses ir augsta atbildības sajūta jautājumu izskatīšanā, komisija strādā 

konstruktīvi, lai nonāktu līdz rezultātam.  

I.Pētersone atzīst, ka līdz galam pārdomāta, pamatota argumentācija nebija, lai pieņemtu 

šādu lēmumu; ja visi argumenti un aprēķini ir bijuši, nesaprotu, kāpēc tik ilgs laiks nepieciešams, 

lai atbildētu iedzīvotājiem; acīmredzot, ka līdz galam darbs netika izdarīts, padziļināti izpētīts, 

izsaka cerību, ka visi izvērtējumi un pamatojumi nemainīs iesākto reorganizācijas kursu, bet 

nostiprinās pieņemtā lēmuma pamatojumu, aicina, ja uz priekšu jāpieņem tik svarīgi lēmumi, 

lūgums vispirms analizējam un vērtējam, un pierādām mums kā deputātiem, lai varam pieņemt 

uz datiem balstītus, kvalitatīvus lēmumus. I.Romānovs pateicas par ieteikumiem, tiks ņemti vērā.  



39 

 

V.Čačs jautā par Valles aģentūras darbiniekiem, kuri neturpina darba attiecības, kas 

maksās kompensācijas un no kādiem līdzekļiem. I.Romānovs norāda, ka šis jautājums neiet 

kontekstā ar šodien ziņoto jautājumu par Valles aģentūras pakalpojumu pārņemšanu; detalizēts 

personāla apraksts ir procesa aprakstā, tehniskā personāla trūkums varētu būt, būs nepieciešams 

papildu personāls tehniskajā daļā, samazinājums varētu skart administrācijas darbiniekus. 

Izmaksas tiks segtas no komunālservisa finanšu līdzekļiem, šie jautājumi vēl tiks apspriesti.  

A.Okmanis norāda, ka pirms publicēšanas mājaslapā ziņojums ir jāparaksta. I.Romānovs 

pieņem izpildei. 

Ziņojumu pieņem zināšanai. 

 

 

58.p. 

Par papildatvaļinājuma, ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma un atvaļinājuma pabalsta 

piešķiršanu domes priekšsēdētājam Aivaram Okmanim. 
 

(D.Strazdiņa) 

 

Ziņo: D.Strazdiņa. 

 Pamatojoties uz A.Okmaņa iesniegumu, sagatavots lēmuma projekts par 

papildatvaļinājuma 7 darba dienas no šī gada 17.jūlija, ikgadējā apmaksātā atvaļinājuma 19 

kalendāra dienas no šī gada 26.jūlija un atvaļinājuma pabalsta piešķiršanu domes 

priekšsēdētājam. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Aivars Okmanis) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 302 “Par papildatvaļinājuma, ikgadējā 

apmaksātā atvaļinājuma un atvaļinājuma pabalsta piešķiršanu 

domes priekšsēdētājam Aivaram Okmanim”. 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 29.jūnijā plkst.12:45. 

 

Nākamā kārtējā domes sēde 2023.gada 27.jūlijā plkst.9 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 84 lp. 

2. 29.06.2023. pašvaldības darba reglaments uz 9 lp. 

3. 29.06.2023. saistošie noteikumi Nr.9 un paskaidrojuma raksts uz 12 lp. 

4. 29.06.2023. saistošie noteikumi Nr.10 un paskaidrojuma raksts uz 4 lp. 
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5. 29.06.2023. saistošie noteikumi Nr.11 un paskaidrojuma raksts uz 15 lp. 

6. Bauskas novada pašvaldības 2022.gada publiskais pārskats uz 59 lp. 

7. 29.06.2023. nolikums Nr.19 uz 2 lp. 

8. 29.06.2023. nolikums Nr.20 uz 1 lp. 

9. 29.06.2023. nolikums Nr.21 uz 3 lp. 

10. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāns uz 149 lp. 

11. Kolektīvā iesnieguma izvērtēšanas komisijas ziņojums uz 3 lp. 

12. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 10 lp. 

 

 

 

Sēdes vadītājs      Aivars Okmanis 

 

 

 

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 

 


